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Amendement: Transformatie Heuvellaan 50

A21-137

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 15 september 2021, behandelend agendapunt
18 ‘Vaststellen schetsontwerp transformatie Heuvellaan 50 (voormalig VARA-corn plex)’,

overwegende dat:
• de transformatie van de al jaren leegstaande werklocatie Heuvellaan 50 een gewenste ontwikkeling

is;
• de behoefte aan woningen ongehoord groot is;
• deze locatie zich uitstekend leent voor woningbouw en daartoe ook bestemd kan worden,

constaterende dat:
• er een bestemmingsplanwijziging noodzakelijk is voor de transformatie naar wonen;
• er meer draagvlak lijkt te zijn in de directe omgeving voor de bestemming wonen dan voor de

bestemming werken;
• de ontwikkelaar heeft aangegeven pas werklocaties te gaan realiseren wanneer deze daadwerkelijk

verkocht zijn;
• niemand op bouwen voor leegstand zit te wachten;
• de te bouwen werklocaties binnen twee jaar eenvoudig naar woonlocaties omgebouwd moeten

kunnen worden bij onvoorziene leegstand;
• er in Hilversum behoefte is aan passende kleine werklocaties, zoals kantoren voor de zakelijke en

financiële dienstverlening, ICT-sector maar ook kleinschalige, creatieve bedrijvigheid met
werkplaatsen en/of werkateliers,

besluit:
beslispunt 1 van het raadsbesluit, luidende:

1. Het schetsontwerp transformatie Heuvellaan 50 vast te stellen als het stedenbouwkundig en
planologisch kader voor de verdere uitwerking in een ontwerpbestemmingsplan.

als volgt te wijzigen:

1. In het schetsontwerp transformatie Heuvellaan 50 uit te gaan van 80— 100% wonen, met een
verdeling van 33% sociale huur, 50% middenhuur en 17% in het hogere segment en verzoekt het
college een op dit uitgangspunt aangepast schetsontwerp transformatie Heuvellaan 50 ter
vaststelling aan de gemeenteraad voor te leggen als stedenbouwkundig en planologisch kader voor
de verdere uitwerking in een ontwerpbestemmingsplan.

Jacqueline Kalk Pierre van Rooden Henk Blok Aafke Vreugdenhil
PvdA SP Hilversums Belang ChristenUnie
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• SP.
HILVERSUM

Motie vreemd: Bewonersberaad

M21-139

De raad van de gemeente Hilversum in vergadering bijeen op 15 september 2021, behandelende de
motie vreemd aan de orde van de dag,

overwegende dat:
• voor het centrum veel projecten gepland staan die van grote invloed zullen zijn op het wonen en

leven in het centrum;
• de participatie van bewoners in het centrum tot nu toe niet goed van de grond komt;
• bewoners(groepen) aangeven slecht te worden geïnformeerd,

van mening dat:
• vorm en invulling geven aan bewonersparticipatie ook in voldoende mate daadwerkelijk

ondersteund moet worden;
• voor de bewoners in het centrum een overkoepelend platform ontbreekt voor informatie,

betrokkenheid en medezeggenschap;
• er een platform moet komen waar verschillende groepen, centrumbewoners en -organisaties,

elkaar tegen komen en dat kan dienen als georganiseerde gesprekspartner voor de gemeente;
o dit platform de rol kan vervullen als belangenbehartiger voor de centrumbewoners;
o met dit platform afspraken te maken hoe haar achterban blijvend te informeren en te

betrekken;
o een dergelijk platform tijd nodig heeft om zich te vormen en te ontwikkelen tot een

volwaardige gesprekspartner voor de overheid en organisaties;
• hiervoor ondersteuning nodig is vanuit het opbouwwerk en de buurtcoördinator,

verzoekt het college:
• een bewonersplatformcentrum te initiëren in samenwerking met bewoners en welzijnswerk en

dit in voldoende mate te faciliteren,

en gaat over tot de orde van de dag.

Jacqueline Kalk Pierre van Rooden Henk Blok
PvdA SP Hilversums Belang
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Motie: Heuvellaan heuvel op

M21-142

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 15 september 2021, behandelend
agendapunt 18 ‘Vaststellen schetsontwerp transformatie Heuvellaan 50 (voormalig VARA-complex)’,

constaterende dat:
• alle betrokkenen het er over eens zijn dat het goed is dat er op Heuvellaan 50 een herontwikkeling

plaatsvindt;
• de ontwikkeling van de Heuvellaan 50 al langjarig moeizaam verloopt;
• voorliggend schetsontwerp vragen en onenigheid oproept met betrekking tot de volgende za ken:

o het programma-kader (50% werken — 50% wonen);
o de groenstrook langs de achterkant van het perceel;
o de waardestelling van de vijver;
o parkeren;
o integraliteit ten opzichte van de ontwikkeling Jacobus Pennweg 14 (locatie Loogman);
o participatie;

• voorliggend schetsontwerp wel degelijk waardevolle bouwstenen biedt om tot een gewenste
herontwikkeling te komen,

voorts overwegende dat:
• een breed (politiek) draagvlak onmisbaar is om tot een geslaagde herontwikkeling te komen;
• in het “Economisch Perspectief 2040” — duidelijk is vastgesteld dat een goede balans wonen-

werken in Hilversum belangrijk is;
• covid-19 op korte termijn effecten heeft op de omvang en vorm van werklocaties, maar dat

toekomstige effecten nog niet zijn in te schatten (Zie bijvoorbeeld: www.bureaubuiten.nl/een-blik
op-de-post-corona-kantorenmarkt),

roept het college op om:
• het participatieniveau met omwonenden te verhogen naar raadplegen;
• bij de uitwerking van het ontwerpbestemmingsplan, in samenwerking met de ontwikkelaar, de

omwonenden te betrekken en over de uitkomst hiervan de gemeenteraad te informeren;
• bijzondere aandacht te besteden aan de (weder)opbouw van de groene strook langs de achterkant

van het perceel (grenzend aan de Godelindeweg);
• hernieuwde pogingen te doen om de ontwikkelingen van de Heuvellaan en Jacobus Pennweg 14 op

elkaar af te stemmen (integraliteit). Tevens te onderzoeken of gebouwd parkeren mogelijk is, al
dan niet in combinatie met Jacobus Pennweg 14;

• in de verdere uitwerking van het werkprogramma flexibiliteit te borgen om in te kunnen spelen op
mogelijke toekomstige ontwikkelingen in werklocaties en de kantorenmarkt,

spreekt uit dat:
indien tijdens de ontwikkeling van de plannen, onderbouwd, blijkt dat de behoefte aan het
werkprogramma (gedeeltelijk) wegvalt, en derhalve minder werkprogramma en meer
woonprogramma gerealiseerd wordt, voor de gemeenteraad onverkort de in de Hilversumse
Woonvisie vastgelegde verhouding 33% sociaal- 50% midden en 17% vrij sector van toepassing is op de
locatie.

Michiel Eerenberg

Hart voor Hilversum
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DHs.
Democraten Hilversum

nr A21/150

Amendement Bruisend Hart, variant Groen Oosterspoorplein

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021,

gezien

- het raadsvoorstel ‘Voorkeursvariant Bruisend Hart: Groen Plein’,
- de WOB stukken Bruisend Hart,

overwegende dat:

— de raad slechts één keuze wordt voorgelegd uit vier varianten om een Bruisend Hart te
realiseren;

— de variant behoud en vergroening van het bestaande Oosterspoorplein daarbij echter
ontbreekt;

— in die variant de bestaande bebouwing zou kunnen worden gerenoveerd en
verduurzaamd;

— in de kaderstellende Gebiedsagenda 1221 staat “Als onderdeel van de stationsomgeving
voldoet het Oosterspoorplein (...)“;

— deze variant in combinatie met de functiewijziging van de bestaande panden past binnen
de Wvg;

— de Wvg in september 2019 is gevestigd en binnen drie jaar na het besluit tot het vestigen
van de Wvg een structuurvisie moet zijn vastgesteld;

— het toevoegen van deze variant dus mogelijk is gelet op de eindtermijn voor het
vaststellen van een structuurvisie door de Wvg voor september 2022;

— deze variant naadloos aansluit bij de Hilversumse schaal en het behoud van
karakteristieke panden;

— deze variant een positieve bijdrage geeft aan het terugdringen van het binnenstedelijk
tekort aan groen omdat het saldo woonruimte - groen in balans blijft;

— uit WOB stukken blijkt dat een cultuurhistorisch advies ontbreekt, terwijl het halfronde
Oosterspoorplein duidelijk een cultuurhistorische betekenis heeft;

— de NS het uitgangspunt hanteert om eigendom te behouden in en nabij Stationsgebieden
bij samenwerking in gebiedsontwikkelingen,

besluit:

Beslispunt 1, luidende: ‘1. Variant Groen Plein te verwerken in een structuurvisie voor
Bruisend Hart’

te wijzigen in:

‘1. De beslissing om variant Groen Plein te verwerken in een structuurvsie voor Bruisend
Hart aan te houden en het college op te dragen om een ‘Variant Groen Oosterspoorplein met
een onbebouwd groen Oosterspoorplein en de herontwikkeling van de bestaande panden
grenzend aan het Oosterspoorplein aan de raadscommissie ter bespreking voor te leggen in
Q1 ‘22’ En volgend op die raadscommissie bespreking beide varianten ter besluitvorming
voor te leggen aan de raad.

Edwin Göbbels, Democraten Hilversum Pierre van Rooden, SP
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HILVERSUM

Amendement A 21 — 151 Fietstunnel

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 4 oktober 2021 behandelende het
agendapunt 12 ‘Voorkeursvariant Bruisend Hart’,

overwegende dat:

- het nieuwe oosterspoorplein een groen plein moet worden;
- de entree naar oost en samenhang kent met de ontwikkeling van het Stationsgebied;
- de verbinding oost en west belangrijk is;
- de fietstunnel niet kan worden verbreed over de volle lengte;
- de toegang tot de fietstunnel aan de centrumzijde een V-vorm kent, met een brede toegang

die smal toeloopt naar de feitelijke onderdoorgang,

constaterende dat:

- in de voorkeursvariant de toegang tot de tunnel aan de oost niet verbreed is zoals aan de
centrum zijde;

- in de schets van de huidige variant sprake is van een pad tussen twee gebouwen,

van mening dat:

- de verbrede toegang tot de fietstunnel aan beide zijden spiegelbeeldig zou moeten zijn;
- daarmee de samenhang in beide zijden wordt vergroot,

besluit het beslispunt als volgt te wijzigen:

- in variant Groen Plein het idee van de verbrede toegang tot de fietstunnel ook aan de
oostzijde op te nemen en deze aangepaste variant Groen Plein te verwerken in een
structuurvisie voor Bruisend Hart.

De PvdA-fractie SP

Jacqueline Kalk Pierre van Rooden
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Amendement niet hoger dan 5 bouwlagen nr A21/152

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend de
Voorkeursvariant Bruisend Hart,

overwegende dat:

• in de voorkeursvariant de hoogte van de bebouwing wordt vastgelegd op 3 tot 5 bouwlagen,

met accenten tot 8 bouwlagen;

• veel inwoners in de wijk zich zorgen maken om de verdichting, en dan met name om
gebouwen hoger dan 5 bouwlagen;

• een daadwerkelijke discussie over bouwhoogten nog gevoerd moet worden tijdens de
participatie rondom de omgevingsvisie,

besluit:
beslispunt 1, luidende:

“1. Variant Groen Plein te verwerken in een structuurvisie voor Bruisend Hart.”

te wijzigen als volgt:

“1. Variant Groen Plein te verwerken in een structuurvisie voor Bruisend Hart, met dien
verstande dat de bouwhoogten voor de toe te voegen bebouwing, afwachtend op de nog te
voeren participatie omgevingsvisie, vooralsnog wordt vastgesteld op 3 tot 5 bouwlagen,
zonder hoogteaccenten.”

Pierre van Rooden
SP Hilversum

Henk Blok
Hilversums Belang
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$•
Motie verkeersonderzoek M21/153

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend de
Voorkeursvariant Bruisend Hart,

overwegende dat:

• voor de voorkeursvariant, betreffende de knip, nog geen verkeersonderzoek is gedaan naar
de gevolgen van de maatregel m.b.t. de verkeersafwikkeling;

• de planning nu voorziet in zo’n onderzoek na vaststellen van de structuurvisie;
• bij grote nadelige effecten, mogelijk een aanpassing van de plannen nodig is, welke achteraf

veel kosten en tijdverlies met zich meebrengt;
• er ook geen onderzoek is gedaan naar de effecten van het verbinden van de Noorderweg

met de Zuiderweg voor autoverkeer, welke nodig is voor het bepalen van nut en
(toekomstige) wenselijkheid van zo’n verbinding,

roept het college op:
• een verkeersonderzoek te laten doen m.b.t. de effecten van verkeersafwikkeling en -

doorstroming als gevolg van de knip;
• eenzelfde onderzoek te doen voor een variant waarbij een verbinding Noorderweg —

Zuiderweg is gerealiseerd;
• de resultaten v66r de definitieve vaststelling van de structuurvisie Bruisend Hart aan de raad

te doen toekomen.

Pierre van Rooden Henk Blok
SP Hilversum Hilversums Belang
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M21-154 Privacymelding bij elk raadsvoorstel

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend het
Rekenkamerrapport Bescherming van persoonsgegevens,

overwegende dat:

• er uit het rapport van de rekenkamer blijkt dat er op plaatsen in de Organisatie
onvoldoende aandacht is voor privacy (blz. 3);

• de regels, procedures en werkprocessen rond privacy nog niet overal planmatig worden
aangepakt (blz. 11);

• het belang van het informeren en betrekken van de raad op het punt van privacy op de
achtergrond is geraakt (blz. 12),

constaterende dat:
• de gemeente in de uitvoering van gemeentelijke taken persoonsgegevens verwerkt en deelt;
• de mate waarin persoonsgegevens worden verwerkt en gedeeld per taak kunnen verschillen;
• daarmee ook privacyrisico’s in mate per taak kunnen verschillen,

spreekt uit dat:
• bescherming van de privacy van inwoners prioriteit moet hebben binnen de Organisatie;
• het college en de raad hierin een belangrijke rol spelen,

draagt het college op:
• elk raadsvoorstel te voorzien van een kopje privacy, waarin wordt aangegeven of het besluit

hoge, gemiddelde of lage privacyrisico’s kent,

en gaat over tot de orde van de dag.

Pierre van Rooden
SP Hilversum
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D H $P.
Democraten Hilversum

Motie Norm voor Groen nr. M21-156

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend het
initiatiefvoorstel ‘stimuleer binnenstedelijke biodiversiteit’;

Overwegende dat:
• in het initiatiefvoorstel’ Stimuleer binnenstedelijke biodiversiteit’ een norm voor groen

ontbreekt;
• de rekenkamer van de Metropool Regio Amsterdam in een recente publicatie aangeeft hoe

groen in de openbare ruimte verschillende doelen kan dienen: voor natuur en biodiversiteit, het
bieden van verkoeling en opvang van regenwater, en een oase van rust te zijn in de drukke stad,
en de mogelijkheid tot lichaamsbeweging;

• de genoemde rekenkamer in haar onderzoek stelt dat voldoende groen een belangrijke
voorwaarde is voor verdere groei en verdichting van de stad Amsterdam, en wijst op het belang
van duidelijke normen;

constaterende dat:
• het Rijk in de Atlas Leefomgeving voor nieuwbouwlocaties aan gemeenten een norm meegeeft

van 75 m2 groen per woning;
• de Omgevingsfoto gemeente Hilversum als analyse ten behoeve van de Omgevingsvisie rekent

met circa 250 ha openbaar groen*;

• dus in Hilversum bij 42.979 woningen 58 m2 openbaar groen per woning beschikbaar is *;

• Europees onderzoek** een maximale afstand van 300 meter tot stedelijke groen, met een
minimale afmeting van 1 hectare, adviseert;

• belangrijke ontwikkellocaties binnen postcode 1221 op grotere afstand liggen tot groen van
minimaal 1 hectare;

• bewoners in het kader van de Omgevingsvisie uitspraken hebben gedaan over het belang van
groen en een te stellen norm hiervoor***;

• de waarde van meer groen in de buurt een meetbare positieve impact heeft*****;

• in de Kadernota staat “De lockdown heeft echter het belang van groen hoog op de agenda
gezet.”;

• meer groen hoort bij de ‘Tuinstad van de 2lst eeuw’, die zich op die manier positief kan
onderscheiden ****,

draagt het college op:
- een norm voor groen op te nemen in alle ontwikkelplannen waardoor per woning in m2

substantieel meer groen beschikbaar komt dan de 58 m2 die nu binnenstedelijk daarvoor
beschikbaar is;

- en om voor de kosten de dekking te zoeken in de reserve stedelijke ontwikkeling uit het
programma Groen en hiertoe een voorstel aan de raad voor te leggen

en gaat over tot de orde van de dag

Democraten Hilversum SP Hilversums Belang
Edwin Göbbels Pierre van Rooden Henk Blok



Noten:

*

250 hectare openbaar groen. In de definitie die wordt gebruikt door het CBS, en het Natuur en Milieu planbureau telt
niet mee als openbaar groen: particuliere tuinen, tuinen van verzorgingshuizen, volkstuinen, sportvelden,
begraafplaatsen.
Maar Hilversum telt bv de begraafplaatsen wél mee in het openbaar groen, als ‘stedelijk gebruikersgroen’ Dit blijkt uit
kaart 10 van het “Groenbeleidsplan Hilversum 2030. De groene structuurvisie van Hilversum” “Voor sommige wijken is
de plaatselijke begraafplaats zelfs de belangrijkste groene verblijfsplek.”
In 2021 bestaat volgens de website hilversumincijfers.nl de Hilversumse woningvoorraad uit 42.979 woningen / 250 ha.
openbaar groen = 58 m2 groen per woning.

**

https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/25573907/

Uit de Burgerpanel-enquête (nov. 2019)

FIguur 3
Blodlnnesltelt en natuur belangrijkste onderwerp WvIivniidviunspen ,irstt ii liet hniaegrljlat neer de On’geciogsveir nlurrsum’
Bijna de helft van de inwoners (47%) nnrwt de natuur en
bindivernileit als belangrijkste ondewserp voer de Cmgev:ngsvlsie
van Hilversum. Dit onderwerp wvrdt gevolgd daar veiligheid en :: .:is,reejrariajr i Sbf4 , ..u: alt,
dunraaree energie.

Watewuurlast en drnogte wnrdt vaker dnnr nedere inwueers
gevvemd (24% van de 50 ptnswrs) dan dnnr )nngeee inwnnms
(t 2% bi1 )nvgrr day 50)

Lvvevdighrid en evnvnsveetnn werden vaker dear jongere inwueers
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genoemd (10% van de 50 plossers)
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oudere oneens helasgrijknr, 21 pcvcevt van hee neemt Oit, Iers
opzichte vae9 prncevt vee de juegrre inwoners.

Hllneesuw eb tuinstad
Door de architect Dudnk Is llilversvm ontwerpen als tuinstad
lvwooens is gevraagd waar zij aan denken bi) hee begsip tuivsted

Groen le de stad,
Aav veel bomen en grneo.

• Greee, roimle, recreatie, leefbaarheid, duurzeam
Bvs, parhev, veel ruimte onor grorv ie vvvvwijhev -

• Bloemev, parben, rust, oljvew.

Enenmicht tassen natuur ee beboewbog
Eev stad viaar steven ee groen le eneessicht r,jv -

Bijzvvdere architectuur samen met grees.
• Grneve omgeving: stenen ee natuur omarmee elkaar.’

KrItIek up de bestaande heeeeelheld eeteurt
• ‘Veel meer groen dan nu het gevat is,

‘flat Hilversum viel meer is vee) groen en planten.’
‘Achterhaald, alleen de randen van Hilversum is het grneo.

Heigs, puert II,ts,,zuos . ssiii,iissosgss kdc 5

En in januari 2021 is deel van de opbrengst van een bewonersparticipatie-sessie voor de Omgevingsvisie “Bij nieuwe

bebouwing en te verbouwen gebouwen zou het toevoegen van minstens 10-15% groen een verplichting moeten zijn.”

https://www.uu.nl/nieuws/coronacrisis-vraagt-nu-om-actieve-aandacht-voor-brede-welvaart

“De grootstedelijke regio’s die relatief laag scoren, Groot-Amsterdam en vooraf Agglomeratie ‘s-Gravenhage en Groot
Rijnmond, ondervinden hinder van het feit dat mensen dicht op elkaar wonen en een hoge concentratie van economische
activiteiten: een lagere milieukwaliteit, minder veiligheid en een lagere woontevredenheid.”

“Kwaliteit van leven wordt sterk bepaald door onze directe leefomgeving” (...)
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https://www.atlasnatuurlijkkapitaal.nl/nieuws/waarden-in-groen



Zo zijn er kaarten gemaakt voor de eerder genoemde ecosysteemdiensten. De toegevoegde waarde van

verschillende diensten door de implementatie van verschillende groene strategieën varieert tussen de 1 en 5 euro

per vierkante meter extra groen per jaar. In de tabel zijnde diensten en de bijbehorende indicatoren weergegeven

voor de vier scenario’s. De tabel laat een vergelijking tussen de scenario’s zien. Hoe groener het vakje (of hoe hoger

het getal), hoe meer waarde groen heeft voor de indicator. Groen draagt bijvoorbeeld voor alle scenario’s bij aan

bewegen, vooral aan de indicator fietsbewegingen (Cycling).

Ecosvateeni . Groen’t’ie Mefro.
. Indicator ss . . StadsparkenDienst Dicht rbincl.. Lands.

Luchtkwaliteit VenuinderingPMio 1.00 1jØ1..

Gezondheid
enflindenngkansop

1.00 i 114 1.14overgewich
Venninderingzorgkosten ...

. .s:: 1.06 1.00 1.03
. Extra tijd besteed aan fysiekeBeweging . . . . . 1.12 1.15 1.00 1.08activIteiten buitenshuis

Fietsen 1.14 105
Tijd doorgebracht niet flessen

.oi l 00 101van en naar het werk
nroeren ij rage aan onroeren goe

100 1 00 . 1 00 1 00goed waarde waaide
Recreatie Bezoekrecreatiegebieden — 1.00 1 00 L 105 -

Stedelijke . —Afnanse temperatuur 1 01 rOl . 1 00 1.00vcrkoeltng .

. . Vcrnsitsdcritsg regenwater in j ‘aEerberging
rioolstelsel hie. t.u. 1 03 1.00 1.02

Relatieve waarden ecosysternen ten opzichte von het BAU-scenorio. Waarden die boven die 1.00 liggen, geven aan dat groen een

meerwaarde heeft ten opzichte von het BAU-scenario. (Bron: RIVM)

Succesvolste scenario’s
De meeste baten worden behaald in het scenario Groen Dichtbij. Dit scenario zet in op meer groen in de buurt en

de verbetering van de kwaliteit van dat groen. Er is bijvoorbeeld een relatie aan te wijzen tussen de blootstelling

aan groen in de buurt, en het aantal bezoeken van inwoners van die buurt aan de huisarts. Op basis van het

scenario is de verwachting dat jaarlijks 3000 bezoeken aan een huisarts voorkomen kunnen worden. Het scenario

Groenblauwe Verbindingen scoort daarna hoogst. In dit scenario resulteert het extra groen in 2000 vermeden

huisartsbezoeken per jaar. Wat verder vooral naar voren kwam uit het onderzoek is dat de potentiéle baten van

groen het hoogst zijn in wijken met veel inwoners, veel bebouwing en weinig groen (onderstaande tabel).

Ecosvsteem Groen Gro..e ‘Sletro. Stadshidicator EenheidDienst Dichtbij V.rbbsi Lands. R!1
Luchtkwaliteit ‘ermindering PM15 2.4 - 0 2 7

__________

VermindeaingPM19 j.€! 0.13 . 0
Gezondheid ‘erinindering kans op overgewichs 1 0 1.0 2 0 3 0

duizend‘crnsindrring aantal artsvnbezocken 3 2 0 1visjt jr
‘ennindering zorgkosten door groen milj. €jr 2 4 1.9 0 1.0
Ve, tijinil ,i ng asbeid çkostets dooi tnilj C jr t t 8 9 0 0 5 0oen

_________ ________________ __________________

Beweging Exüa tijd besteed aan fysike — -.__________________

mdi minjr 03 03 . 02acnviteiten
Fietsen km persen jr 137 47 205 190
Tijd doorgebracht niet fietsen naar het

,» minir 0 5 04 - 0 1werk
Vermeden vroegsijdige steifgesallen livesjr 4 3 .door fietsen naar het weik
‘emieden sroegnjdigc stesires allen milj € ji 12 9 - 3door fietsen naar het w tsk

Onroerend Bijdrage aan osstoerend goed waarde milj € 51 41 0 12
goed

__________________ __________ ________ _______________________

Recreatie k van recteatiegebieden snilj vTijr OW 10 19

____________

eijgekrecreatiegebieden milj. €.jz 0 0 49 88
Stedelijke Gebied niet >2.0 graad verkoeling km 9 8 0 4verkoeling

_____________________________________________________

Waserberging Vennindenng regenwater in milj m3 jr 12 1.1 0 0.8rioolstelsel
‘esniindering zuiveringskosten maIj € jr 0 9 t t 0 0.6

Veranderingen in waarden van ecosysteemdiensten vergeleken met het BAU scenario (Bron: RIVM)
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Democraten Hilversum

Motie Steenbreek II nr. M21-157

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend het
initiatiefvoorstel ‘Stimuleer binnenstedelijke biodiversiteit’;

Overwegende dat:

• in het initiatiefvoorstel ‘Stimuleer binnenstedelijke biodiversiteit’ wordt gerefereerd aan de
motie Steenbreek (M16-103) die in 2016 unaniem is aangenomen;

• uitvoering van deze motie is opgeschort voor een inventarisatie van mogelijke loodvervuiling
(2018);

• de inventarisatie van de loodvervuiling is afgerond in het eerste kwartaal van 2019;
• in 2021, vijf jaar na de motie en twee jaar na de inventarisatie, een ‘verwachtingskaart’ online

staat voor de loodvervuiling in Hilversum;
• de actie lijkt te ontbreken om de bodem gezond te maken en gelet op de recente begroting

evenmin de ambitie bestaat voor een gericht plan van aanpak en het reserveren van financiële
middelen om de bodem gezond te maken;

• met de invoering van de Omgevingswet in plaats van de provincie de gemeente het bevoegd
gezag wordt bij niet-spoedeisende bodemsaneringen;

• het ongewenst is dat de verstening gewoon doorgaat;
• het ook onnodig is dat de verstening gewoon doorgaat omdat verdere verharding te stoppen is

door middel van een gedeeltelijke herziening of facetbestemmingsplan *;

• een facetbestemmingsplan** voor de gehele bebouwde kom van de gemeente kan gelden
• door middel van een verbodsbepaling in de algemene gebruiksregels bepaald kan worden dat

het percentage verharding op een bouwperceel (met uitzondering van bouwwerken) niet mag
toenemen;

• in het vergunningstelsel in de algemene afwijkingsregels kan worden vastgesteld wanneer half
verharding wel is toegestaan;

• de onderzoeklast bij dit facetbestemmingsplan beperkt is waardoor de gemeente efficiënt te
werk kan gaan’;

Besluit het college op te dragen:
- een voorstel te maken voor een facetbestemmingsplan tegen de toename van verdere verharding

voor het hele stedelijke gebied van de gemeente en om dit plan ter bespreking in de commissie en
voor besluitvorming in de raad, uiterlijk in 02 2022 aan te bieden;
- de dekking van de kosten te vinden in de reserve stedelijke ontwikkeling en hiertoe een voorstel
aan de raad aan te bieden.

en gaat over tot de orde van de dag.

Democraten Hilversum SP Hilversums Belang
Edwin Göbbels Pierre van Rooden Henk Blok

* http://www.nwro.nI/?file=partiele-herziening
** https://www.omgevingsweb.nI/nieuws/een-groene-eefomgeving-begint-bij-een-facetbestemmingspIan
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Democraten Hdversum

Motie Datacentra nr. M21-158

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend het
raadsvoorstel ‘Transitievisie Warmte Hilversum’

Overwegende dat:

• datacenters veel energie gebruiken en restwarmte bezitten;
• een toenemend aantal gemeenten beleid formuleert ten aanzien van datacenters waaronder

een verplichting tot het ontkoppelen van restwarmte zodat die benut kan worden voor het
verwarmen van bijvoorbeeld woningen;

• meerdere datacenters in Hilversum zijn gevestigd;
• Hilversum nog geen expliciet beleid heeft geformuleerd t.a.v. datacenters;
• in de Omgevingsfoto van Hilversum staat Om te voorzien in restwarmte zijn de in Hilversum aanwezige

datacentra de meest kansrijke bron.’
• zowel het Jaarplan Energiestransitie 2022 als de actualisering van de Agenda Economie en Media

2022 - 2023 een aanknopingspunt voor beleid t.a.v. datacenters kan zijn,

besluit het college op te dragen:

- een startdocument te maken t.a.v. datacenter-warmtebeleid dat of wordt aangeboden bij het
Jaarplan Energietransitie 2022 of bij de Agenda Economie & Media 2022-2023 ter bespreking in de
commissie;

- dekking van de kosten te vinden in de uitgaven samenhangend met het Jaarplan Energietransitie
2022 of de Agenda Economie & Media 2022-2023.

en gaat over tot de orde van de dag.

Democraten Hilversum
Edwin Göbbels

sp
Pierre van Rooden

Hilversums Belang
Henk Blok
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Motie vreemd: Geen weg onder of over de hei
nr. M21/159

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021,

overwegende dat:

0
HILVERSUM

• in de mobiliteitsvisie door de raad is afgesproken een onderzoek te doen naar een weg onder
de hei;

• in de mobiliteitsvisie door de raad is afgesproken een onderzoek te doen naar een
alternatieve route voor de Diependaalselaan, waarbij een oplossing die over de hei loopt niet
expliciet is uitgesloten;

• in de commissie van 29 septemberjl. door D66 en Hart voor Hilversum onomwonden is
uitgesproken tégen een weg onder of over de hei te zijn, en er zonder die partijen geen
meerderheid is voor een weg onder of onder de hei;

• een onderzoek doen naar een optie die reeds uitgesloten is verspilling is van tijd en geld,

draagt het college op:
om in afwijking van het raadsbesluit d.d. 22 april 2021 inzake ‘Vaststelling Mobiliteitsvisie
Hilversum 2040’ elk onderzoek naar een weg onder of over de hei te staken,

en gaat over tot de orde van de dag.

Pierre van Rooden
SP Hilversum

Edwin Gobbels
Democraten Hilversum

Henk Blok
Hilversums Belang

Femke van Drooge
PvdA
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Amendement

$P• BELANG

Amendement CDA HILVERSUM 6 oktober 2021 Nummer A21/160

Onderwerp: investeer in vriiwilligerswerk

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend de
corona herstelagenda,

constaterende dat:

• verenigingen en organisaties het steeds lastiger vinden om vrijwilligers te vinden;
• het voor verenigingen en organisaties steeds lastiger is om vrijwilligers aan zich te binden;
• door de Coronacrisis er voor statushouders minder mogelijkheden zijn tot het verrichten van

vrijwilligerswerk;

• de Coronacrisis deze ontwikkeling heeft versterkt,

overwegende dat:

• vrijwilligers het cement van onze samenleving zijn:
• de voorgestelde maatregelen uit de corona herstelagenda een bedrag van € 1.570.000,-- bedragen

maar dat € 1.600.000,-- wordt onttrokken uit de algemene reserve. Dit is een verschil van €
30.000,-,

• dit bedrag van € 30.000,-- het vrijwilligerswerkbeleid in Hilversum de zo broodnodige ‘boost’ kan
geven,

besluit:

Punt 3a te wijzigen als volgt:

3a. De reserve Corona Herstelagenda te onttrekken voor de totale hoogte van de voorgestelde
maatregelen voor een bedrag van € 1.600.000 en daartoe de begroting als volgt te wijzigen:

In de tabel onder 3 het voorgestelde bedrag bij programma 2, (lasten) Zorg, op te hogen met € 30.000
tot een bedrag van € 585.000 en de onttrekking genoemd bij punt 5 (baten, financiën en
grondexploitaties (onttrekking uit de reserve Corona Herstelagenda)) op te hogen tot € 1.600.000.

En gaat over tot de orde van de dag

Gerben van Voorden
CDA Hilversum

Pierre van Rooden
SP

Henk Blok
Hilversums Belang

A21/
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: HILVERSUMS
BELANG Amendement

HILVPBUM

Amendement CDA HILVERSUM 6 oktober 2021 Nummer A21/1 61

Onderwerp: 1 op de 9 Hilversummers voelt zich ernstig eenzaam

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend de
corona herstelagenda,

constaterende dat:

• de eenzaamheid in Hilversum sinds 2016 is gestegen van 41% naar 47% in 2020;
• de ernstige eenzaamheid in Hilversum sinds 2016 is gestegen van 8% naar 11% in 2020;
• de coronacrisis de eenzaamheid heeft vergroot;
• de gemeente via de meicirculaire extra middelen heeft ontvangen voor de begeleiding van

kwetsbare groepen en hiervoor een voorstel heeft opgenomen in de Coronaherstelagenda onder
punt 1;

• de gemeente via de meicirculaire € 182.000 van de Rijksoverheid heeft ontvangen voor het
bestrijden van eenzaamheid onder ouderen;

• de Corona Herstelagenda geen voorstel bevat gericht op de bestrijding van eenzaamheid onder
ouderen;

• de te ontvangen bijdrage in de meicirculaire derhalve nog dient te worden bestemd,

overwegende dat:

• juist in de week tegen eenzaamheid de gemeenteraad dient te besluiten om extra te investeren in
dit grote maatschappelijke probleem;

• de bestaande acties gericht op het bestrijden van eenzaamheid zich moeilijk laten vinden en door
Corona de acties te weinig konden worden uitgevoerd;

• de ontvangen € 182.000 daarom dient worden ingezet om het actieplan “Samen is Leuker” verder
vorm te geven;

• het concept raadsbesluit daarom dient te worden aangepast,

besluit:
punt 1 te wijzigen als volgt:

1. De Corona Herstelagenda (oktober 2021-oktober 2022) vast te stellen, met dien verstande
dat daaraan wordt toegevoegd ‘intensivering actieplan ‘samen is leuker’ met een budget van
€ 182.000;

In de tabel onder punt 3 het bedrag van (+1-) 1600 telkens te wijzigen in 1782;

Punt 3a te wijzigen als volgt:

3a. De reserve Corona Herstelagenda te onttrekken voor de totale hoogte van de voorgestelde
maatregelen voor een bedrag van € 1.752.000 en daartoe de begroting als volgt te wijzigen:

In de tabel onder 3 het voorgestelde bedrag bij programma 2, (lasten) Zorg, op te hogen met €
182.000 tot een bedrag van € 737.000 en de onttrekking genoemd bij punt 5 (baten, financiën en
grondexploitaties (onttrekking uit de reserve Corona Herstelagenda)) op te hogen tot € 1.752.000.

En gaat over tot de orde van de dag.

Gerben van Voorden Pierre van Rooden Henk Blok
CDA Hilversum SP Hilversum Belang

Pagina 1 van 1
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AMENDEMENT
“INFORMATIEVOORZIENING INBURGERINGSPLICHTIGEN”

Nummer: A21-162

De gemeenteraad van Hilversum, bijeen op 6 oktober 2021, gelezen het voorstel om de Verordening
Inburgering Gemeente Hilversum vast te stellen,

Overwegende dat:

• de nieuwe Wet Inburgering per januari 2022 zal ingaan;

• het college heeft gekozen om een verordening op te stellen op basis van de modelverordening van
het VNG;

• er geen inburgeringsbeleid is geformuleerd dat ten grondslag ligt aan deze verordening;

• het overnemen van een modelverordening voor nieuw beleid als minimale inspanning beschouwd
kan worden;

• het college enkele zaken van de modelverordening niet voor de Hilversumse verordening heeft
overgenomen of heeft afgezwakt, zoals op het gebied van goede communicatie en
informatievoorziening en het vastieggen van bepaalde rechten die inburgeringsplichtigen in ons
land hebben;

• een nieuwkomer in ons land als inburgeringsplichtige in hoge mate afhankelijk zal zijn van een
goede communicatie en informatievoorziening vanuit de gemeente om een succesvolle inburgering
te starten;

• enkele niet uit de VNG-modelverordening opgenomen onderdelen daarom als nog in de
Hilversumse verordening dienen te worden ingevoegd:

‘çevz



BESLUIT:

De verordening inburgering gemeente Hilversum 2022 vast te stellen en toe te voegen aan het
normenkader voor de rechtmatigheid met die verstande dat in de verordening artikel 3 wordt
gewijzigd als volgt (veranderde tekst in cursief):

Artikel 3. Informatieverstrekking aan inburgeringsplichtigen

1. De gemeente zorgt ervoor dat de inburgeringsplichtige passend wordt geïnformeerd over:

a. zijn of haar wettelijke rechten en plichten;

b. de aanspraken op ondersteuning en begeleiding; en

c. het aanbod aan inburgeringsvoorzieningen en de toegang hiertoe.

2. De gemeente kan bij de informatieverstrekking aan inburgeringsplichtigen gebruikmaken van
de volgende middelen:

a. een digitaal informatiepunt op de gemeentelijke website;

b. voorlichtingsbijeenkomsten;

c. persoonlijke gesprekken, waarbij zo nodig een tolk wordt ingeschakeld;

d. schriftelijke informatie in begrijpelijk Nederlands (niveau Bi of lager) en in het Engels,
Frans, Spaans en Arabisch;

e. telefonische informatie; en

f. de inzet van een taalmaatje en/of personen uit het netwerk van de inburgeringsplichtige.

3. De gemeente beoordeelt elke twee jaar of de informatieverstrekking aan de
inburgeringsplichtigen, met name die aan asielstatushouders, passend en effectief is. Het
college rapporteert hierover aan de raad.

en artikel 6 “Persoonlijk Plan Inburgering en Participatie” sub 3g wordt vervangen door:

Artikel 6. Persoonlijk plan Inburgering en Participatie

3. Het PIP heeft de vorm van een officieel besluit (beschikking). Hierin staat vermeld:

g. wanneer de inburgeringsplichtige in aanmerking komt voor een bijstandsuitkering: een
verwijzing naar de relevante beschikking(en) op grond van de Participatiewet. Het gaat
met name om een verwijzing naar de toekenningsbeschikking van de uitkering voor
levensonderhoud en het financieel ontzorgen (voor asielstatushouders) en om de
verwijzing naar de beschikking waarin de arbeids- en re-integratieverplichtingen van de
inburgeringsplichtige staan vermeld.

F.F. van Drooge Pierre van Rooden Henk Blok

PvdA SP Hhlversunis Belang
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A21-163 Hangende Tuinen

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 4 oktober 2021, behandelende het
agendapunt 12 ‘Voorkeursvariant Bruisend Hart’,

overwegende dat:

- het nieuwe oosterspoorplein een groen plein moet worden;
- de entree naar oost en samenhang kent met de ontwikkeling van het Stationsgebied;
- de verbinding oost en west belangrijk is;
- de beeldkwaliteit in beide plannen van een vergelijkbaar niveau hoort te zijn,

overwegende dat:

- elk plein zijn eigen karakter en onderscheidende elementen hoort te hebben;
- op het Stationsplein dit onder andere in de vorm van een fontein/waterelement wordt

gedaan;

- in de voorkeursvariant dit element voor het nieuwe plein aan de oosterzijde nog niet is
gevonden,

van mening dat:

- de voorkeursvariant een groen plein moet opleveren;
- het onderscheidende element voor dit groene plein kan worden gevonden in het concept

van zogenaamde ‘hangende tuinen’1;
- dit concept past in verstedelijkte gebieden met ene hoog duurzaamheidsniveau,

besluit het beslispunt als volgt te wijzigen:

- In variant Groen Plein het idee van hangende tuinen op te nemen en deze aangepaste
variant Groen Plein te verwerken in een structuurvisie voor Bruisend Hart

De PvdA-fractie SP

iacqueline Kalk Pierre van Rooden

Hilversums Belang

Henk Blok

-

C4Z-

1 Zie het voorbeeld: https://www.hetkanwel.nl/hangende-tuinen-valley-zuidas/



HILVERSUM

A21-164 120 Woningen

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 4 oktober 2021 behandelende het
agendapunt 12 ‘Voorkeursvariant Bruisend Hart’,

overwegende dat:

- het nieuwe oosterspoorplein een groen plein moet worden,;
- de entree naar oost en samenhang kent met de ontwikkeling van het Stationsgebied;
- de verbinding oost en west belangrijk is;
- oost een versteende wijk is;
- het gebied slechts 1,5 hectare groot is,

constaterende dat:

- het aantal van 180 woningen ten koste gaat van het groene karakter:
- er alleen 180 woningen kunnen worden gerealiseerd als er fors de hoogte in wordt gegaan;
- hoogbouw langs het spoor de scheiding tussen oost en west versterkt,

van mening dat:

- er grenzen zijn aan de mate waarin oost verder kan verstenen;
- deze grenzen worden overschreden met het beoogde aantal van 180 woningen,

besluit het beslispunt als volgt te wijzigen:

- in variant Groen Plein uit te gaan van 120 woningen en deze aangepaste variant Groen Plein
te verwerken in een structuurvisie voor Bruisend Hart.

De PvdA-fractie SP

iacqueline Kalk Pierre van Rooden
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AMENDEMENT “HET KAN ALTIJD BETER”
Nummer: A21-165

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, gelezen het voorstel om in
te stemmen met het voorstel “Rekenkameronderzoek naar bescherming van persoonsgegevens”,

Overwegende dat:

• het rapport van de Rekenkamer over de bescherming van persoonsgegevens over het algemeen een
positief en bemoedigend beeld geeft van het vastgestelde beleid van de gemeente Hilversum;

• de Rekenkamer in het rapport concludeert dat het beleid op hoofdlijnen voldoet aan de vereiste wet
en regelgeving;

• de Rekenkamer desgevraagd zelf aangeeft dat hun conclusies gezien moeten worden binnen de
reikwijdte van het onderzoek;

• een raadsbesluit op zichzelf moet staan en de verwoording dus correct moet zijn geformuleerd;

• er ondanks een algemeen positief beeld er zeker verbeteringen mogelijk zijn op uitvoeringsniveau,
en dat deze verbeteringen ook in de aanbevelingen verder worden toegelicht;

BESLUIT:

Om van het Raadsbesluit Beslispunt 1 als volgt te wijzigen:

Oud:

“Beslispunt 1: de volgende conclusies over te nemen:

1. Het privacybeleid van de gemeente Hilversum voldoet aan de wet- en regelgeving.
2. De focus ligt sterk op de ambtelijke organisatie, de raad is minder in beeld.
3. Er zijn risico’s, maar die zijn beheersbaar.”

Nieuw (veranderingen zijn cursief):

“Beslispunt 1: de volgende conclusies te trekken:

1. Het privacybeleid van de gemeente Hilversum voldoet op hoofdlijnen aan de wet- en regelgeving.
2. Op uitvoeringsniveau zijn nog verbeteringen mogelijk.
3. De focus ligt sterk op de ambtelijke Organisatie, de raad is minder in beeld.
4. Er zijn risico’s, maar die zijn beheersbaar.”

En gaat over tot de orde van de dag.

F.F. van Drooge Pierre van Rooden Henk Blok

PvdA SP ILilversums Belang
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: HILVERSUMS
BELANG ChristenUnie

Amendement A21-166 Participatiekalender

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op woensdag 6 oktober 2021,
behandelend agendapunt Variant Bruisend Hart,

overwegende dat:

• bruisend Hart een ambitieus plan is waar voor draagvlak onder Hilversummers van groot
belang is;

• er op dit moment veel projecten tegelijkertijd op stapel staan in Hilversum Oost;

• het voor inwoners niet altijd duidelijk is waarover, wanneer of op welke manier
geparticipeerd of ingesproken kan worden;

• deze veelheid van plannen, visies en projecten voor onduidelijkheid en onrust in de
participatie kan zorgen;

• het slagen van communicatie met inwoners afhankelijk is van de gekozen vorm en
begrijpelijk woordgebruik,

constaterende dat:

• draagvlak voor de plannen van de gemeente van belang is voor de acceptatie ervan;

• een transparant proces bijdraagt aan het vertrouwen in het eindresultaat ervan;
• het van belang is om je als gemeente maximaal in te spannen om de participatie van

inwoners te faciliteren;

• een Participatiekalender een middel is dat helder aangeeft wie, wanneer, op welke manier,
over welke fase van een project of over welke visie mee kan denken of praten

besluit:

toe te voegen een beslispunt 2:

2. Een online participatiekalender te ontwikkelen voor alle lopende plannen en bouwprojecten in
Postcodegebied 1221 en hieraan de nodige aandacht te geven via de website, de lokale en sociale
media.

Ondertekening:

Marianne van Vliet, D66

Haitske van der Linde, VVD

Tjerk Pelsma, ChristenUnie

Michiel Eerenberg, Hart voor Hilversum

Henk Blok, Hilversums Belang
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HILVERSUMS Motie M21-167

Heuvellaan 50-100
De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend het
Schetsontwerp Transformatie Heuvellaan 50 met kenmerk 756434,

constaterende dat:

• alle betrokkenen het er over eens zijn dat het goed is dat erop Heuvellaan 50 een
herontwikkeling plaatsvindt;

• de ontwikkeling Heuvellaan langjarig moeizaam loopt;
• voorliggend schetsontwerp vragen en onenigheid oproept m.b.t.

o het programma-kader (50% werken — 50% wonen)
o de groenstrook langs de achterkant van het perceel
o de tuin-architectonische waarde van de vijver
o parkeren op of onder het maaiveld
o integraliteit t.o.v. ontwikkeling Jacobus Pennweg 14 (locatie Loogman)
o participatie in de buurt;

• voorliggend schetsontwerp wel degelijk waardevolle bouwstenen biedt om tot een gewenste
herontwikkeling te komen,

overwegende dat:

• breed (politiek) draagvlak onmisbaar is om tot een geslaagde herontwikkeling te komen;
• in het “Economisch Perspectief 2040” — duidelijk is vastgesteld dat een goede balans wonen-

werken in Hilversum belangrijk is;

• Covid-19 duidelijk effecten heeft op de omvang en vorm van toekomstige werklocaties, met
name voor kantoren,

draagt het college op om:

• de bewoners te betrekken bij de her-uitwerking van het schetsontwerp, stedenbouwkundig plan
en het ontwerpbestemmingsplan (participatienivo raadplegen cq adviseren);

• in de uitwerking van het werkprogramma ruimte te bieden om in te kunnen spelen op mogelijke
toekomstige ontwikkelingen van werklocaties (mogelijk leidend tot 100% wonen), waarbij in het
woonprogramma wordt uitgegaan van de in de Hilversumse Woonvisie vastgelegde verhouding
33,3% sociaal — 50% midden — 16,7% duur;

• uit te gaan van parkeren onder maaiveld voor werken / niet grondgebonden woningen;
• bijzondere aandacht te besteden aan de instandhouding van de groencorridor langs de

achterkant van het perceel (grenzend aan de Godelindeweg) en de tuin-architectonische waarde
van de vijver;

• opnieuw in gesprek te gaan de ontwikkelaars van Heuvellaan en Jacobus Pennweg 14 (locatie
Loogman) om de ontwikkeling en ruimtelijke kwaliteit van beide locaties op elkaar af te
stemmen (integraliteit),

en gaat over tot de orde van de dag.

OlafStreutker Henk Blok

Hilversums Belang
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DH SP,
DemocratenHilversum Amendement Gebiedsagenda Centrum

nr. A21-168

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend het
voorstel, behandelend de corona herstelagenda,

overwegende dat:

• de Gebiedsagenda kaderstellend is;
• kaderstelling een taak is van de gemeenteraad;
• bij de Gebiedsagenda centrum niet is voorzien in een raadsbesluit maar advies aan het college

over een door ‘stakeholders’ op te stellen Gebiedsagenda;
• de Gebiedsagenda als pilot in het kader van de nieuwe Omgevingswet is toegepast in 1221;
• de Gemeenteraad de Gebiedsagenda 1221 heeft vastgesteld;
• de raad over de ontwikkelstrategie gaat;
• in de begroting 2022 staat “In oktober 2021 is de Corona Herstelagenda behandeld in de

gemeenteraad. In dit plan zijn za ken vastgelegd die doorwerken tot ver in 2022. De maatregelen
in deze agenda zijn gericht op het komende jaar, maar met de intentie om een stevige basis te
leggen voor de lange termijn.”;

• de Gebiedsagenda een meerjarige inspanning vraagt;
• gelet op de maatschappelijk discussie over de Omgevingsvisie en de komende

gemeenteraadsverkiezingen terughoudendheid gepast is bij het nu op meerjarig beleid willen
voorsorteren met de Gebiedsagenda centrum,

besluit beslispunt 1 te wijzigen in:

1. De Corona Herstelagenda (oktober 2021 — oktober 2022) vast te stellen, met uitzondering
van het onderdeel Gebiedsagenda centrum, maatregel El.

Democraten Hilversum SP
Edwin Göbbels Pierre van Rooden

44-rot&evz c
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AMENDEMENT “EERLIJKE VERDELING”

Nummer: A21-169

De gemeenteraad van Hilversum, bijeen op 6 oktober 2021, behandelend het voorstel om in te
stemmen met de Zienswijze concept-samenwerkingsafspraken MRA,

overwegende dat:

• de concept-samenwerkingsafspraken MRA een nieuwe stap naar een betere vorm van
samenwerking tussen de gemeenten en regio’s in de MRA moet gaan brengen;

• er in de samenwerkingsafspraken de intentie is omschreven om naast een financiële bijdrage ook
personele capaciteit vanuit de gemeentes voor de MRA te vragen;

• een heldere verdeelsleutel voor deze afspraak nog niet in de concept afspraken omschreven is;

• één van de uitgangspunten van de nieuwe afspraken is dat kleinere gemeentes een betere
bijdrage kunnen leveren aan de MRA;
sommige gemeentes verhoudingsgewijs mogelijk meer baat zullen hebben bij de ondersteuning
van de MRA dan anderen, en dat dit een gevolg kan zijn van vele verschillende factoren, zoals
ligging, ruimtelijke uitdagingen, werkgelegenheid etc.;

• het hebben van ‘ambitie’ derhalve geen objectieve maatstaf kan zijn omdat het niet meetbaar te
maken is en bovendien niet altijd binnen de invloedssfeer van de gemeente zelf;

• inwonersaantal nog altijd de meest objectieve maatstaf is en de hoogste garantie geeft op een
eerlijke verdeling tussen gemeentes onderling,

besluit om het ontwerpbesluit als volgt te wijzigen:

Bijgaande zienswijze op de MRA concept-samenwerkingsafspraken vast te stellen en kenbaar te
maken waarbij in de ontwerpzienswijze uit de paragraaf “Inzet personeel (C5 en C6)” de volgende
tekst wordt geschrapt:

Voor de personele inzet is de verdeelsleutel nog niet nader gedefinieerd. We verzoeken u een
uitwerking te maken van een verdelingssystematiek die niet alleeii rekening houdt iiiet
imvojiersaantal maar ook niet ieders a,,ibitieniveau en ivat eenieder bin,,en de doelstellingen te
halen en te brengen heeft. Daarbij vragen wij 11 nogmaals ervoor te waken dat een
(structuur)wijziging niet leidt tot een kostenstijging.”

en wordt vervangen door:

“Voor de personele inzet is de verdeelsleutel nog niet nader gedejlnieerd. We verzoeken u een
uitwerking te maken van een verdelingssystematiek die rekening houdt niet inwonersaantal. Daarbij
vragen wij ii nogmaals ervoor te waken dat een (structuur,wijziging niet leidt tot een kostenstijging.”

iacqueline Kalk Henk Blok

PvdA Hilversums Belang
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Amendement “Meer regie op Geothermie”
Nr. A21-170

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 5 oktober 2021, behandelende agendapunt 15
“Transitievisie Warmte Hilversum”;

Overweegt dat;

• in de transitievisie warmte verschillende mogelijke bronnen van energie de revue passeren
• veel van deze energiebronnen niet, of slechts in beperkte mate, beschikbaar zijn
• over geothermie wordt geschreven: “Geothermie zou grote potentie kunnen hebben als de

bodemlagen geschikt zijn, maar dat is op dit moment nog onbekend.”

Overweegt voorts dat;

• de Raad van Hilversum al jaren probeert Geothermie op de agenda te krijgen, met moties
(Crailo/VADO) en amendementen (RES). Het eerste contact over dit onderwerp vanuit de VVD fractie
naar het college is van 28 oktober 2017 - bijna 4 jaar geleden.

• er door de VVD fractie veel energie gestoken is in overleg met partijen als de Regio, Lardarel Energy,
en het ministerie van I&W maar dat er met al die kennis en contacten tot nog toe niets is gedaan

Spreekt uit dat;

• we nu bij de Transitievisie Warmte wellicht een beter plan hadden kunnen hebben als we destijds de
mogelijkheden van Geothermie meteen hadden onderzocht

• dit een gemiste kans is omdat de warmtetransitie hierdoor ongewenste vertraging oploopt
• de Raad verwacht dat de gemeente een actievere regierol speelt dan zij nu doet bij het zoeken naar

kansen voor geothermie

Besluit het Raadsbesluit aan te passen, van:

De Transitievisie Warmte Hilversum 2021 vast te stellen.

Naar:

De Transitie visie Warmte Hilversum 2021 vast te stellen, met de volgende aan vulling. Op pagina 63
onder “7De beschikbaarheid van geothermie en groengas moet nader onderzocht worden “sub
“Vervolgonderzoek” wordt een eerste bullet toegevoegd, luidende:

• De gemeente Hilversum stelt een Kwartiermaker Geothermie aan. Zijn/haar opdracht is het aanjagen
van onderzoek naar/uitvoer van geothermie in Hilversum en de directe omgeving. De Kwartiermaker
gaat actiefop zoek naarpartijen en neemtproactiefcontact op met regio, provincie en rijk om ‘t Gooi
op de kaart te krijgen als proeftuin voorgeothermie, om onderlinge verbindingen te leggen, subsidies



SP. J
op te zoeken en drempels weg te nemen. De ondernomen acties en vorderingen worden jaarlijks door
het college per briefgerapporteerd aan de Raad. Dekking hiervoor wordt gezocht in de bestaande
formatie en wanneer het echt niet anders kan, in het rekeningresultaat”

Hidde Fennema
VVD Hilversum

Pierre van Rooden
sP

Henk Blok
Hilversums Belang
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M21/171

GROENLINKS HILVERSUMS
BELANGHILVERSUM

0
HILVERSUM

Motie: Onderzoek collectief

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend
agendapunt ‘Transitievisie Warmte Hilversum’,

constaterende dat:
• de Transitievisie Warmte enkel focust op een individuele aanpak;
• geothermie kansrijk lijkt, zoals vermeld in de collegebrief dd. 17 september 2021,

maar ook bodemenergie, oppervlaktewater en restwarmte potentie hebben voor
warmtenetten in wijken;

• er wellicht mogelijkheden zijn voor collectieve warmtenetten, die nu niet verder
worden onderzocht;

• het rekenkameronderzoek naar de energie- en warmtetransitie concludeerde dat de
regierol van de gemeente (veel) beter kan,

overwegende dat:
• door een individuele aanpak collectieve opties verloren kunnen gaan;
• het tegelijkertijd installeren van veel warmtepompen kan leiden tot problemen voor

het elektriciteitsnet;
• steden als Amsterdam en Utrecht wel reeds plannen hebben voor collectieve

warmtebronnen en daar voortvarend mee aan de slag gaan;
• een planmatige uitwerking van de warmteopgave zal leiden tot een beter inzicht in de

individuele en collectieve mogelijkheden en kosten en baten daarvan;
• het voor alle betrokkenen en de goede samenwerking helpt als de gemeente helder

maakt wie welke rol heeft in de te nemen stappen in de energietransitie,

verzoekt het college:
• een open houding aan te nemen ten opzichte van collectieve warmtebronnen zoals

geotherm ie, aquathermie en eventuele warmtenetten;
• verder onderzoek te doen naar welke collectieve warmtebronnen in de toekomst

potentie hebben in Hilversum, en te specificeren in welke buurten/wijken er kansen
liggen en de uitkomsten van dit onderzoek aan de raad voor te leggen;

• verder te gaan met onderzoek van huidige initiatieven zoals verKEN.

Vivienne Wesselink
D66

Lex van Waarden
GroenLinks

Pierre van Rooden Henk Blok
SP Hilversums Belang

Gerben van Voorden
CDA

Jacqueline Kalk
PvdA
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M21/172

Motie: Drijfmatten

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 6 oktober 2021,
behandelend agendapunt ‘Initiatiefvoorstel Stimuleer Binnenstedelijke Biodiversiteit’,

constaterende dat:
• de gemeente een groen en bio-divers Hilversum nastreeft;
• in Hilversum meerdere gemeentelijke vijvers aanwezig zijn;
• nieuwe technologieën voor vergroening van wateroppervlakten beschikbaar

zijn in de vorm van beplante drijfmatten,

overwegende dat:
• gebruik van beplante drijfmatten de vijvers vergroenen;
• de beplanting een goede bijdrage levert aan de biodiversiteit op en om de

vijvers;
• beplanting een verfraaiing van de vijvers is,

draagt het college op:
de genoemde drijfmatten mee te nemen als optie bij het schrijven van het
Programma Groen.

Vivienne Wesselink
D66
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Motie CDA HILVERSUM 6 oktober 2021 Nummer M21/173

Onderwerp: Klimaatdoelstellincien bereiken zonder energiearmoede

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend de
Transitievisie Warmte,

constaterende dat:

• het succes van de transitie naar duurzame energie staat of valt bij het draagvlak dat er in de
samenleving voor wordt gecreëerd;

• in Hilversum 4,93% van de huishoudens te maken heeft met energiearmoede1;

• deze inwoners enerzijds een laag inkomen hebben en anderzijds 6f hoge energiekosten 6f een
woning met een relatief lage energetische kwaliteit;

• deze inwoners de energierekening niet kunnen betalen of dingen moeten laten om deze te
betalen;

• de warmtetransitie extra kosten met zich mee zal brengen;

• daar de onzekerheid van de gasprijzen bijkomt: wordt de energierekening voor nog meer
huishoudens onbetaalbaar als bewoners niet tijdig overstappen?;

• energiearmoede alleen met gerichte maatregelen bestreden kan worden,

roept het college op om:

in 2022 met een plan van aanpak te komen voor het bestrijden van energiearmoede en deze voor te
leggen aan de raad.

En gaat over tot de orde van de dag

Gerben van Voorden Pierre van Rooden Henk Blok
CDA Hilversum SP Hilversum Hilversums Belang

van-de-energietransitie/energiearmoede/

HILVERSUM
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A21-174 Amendement - Een bruisend -en bereikbaar- hart

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 6 oktober 2021, behandelend de Varianten Bruisend Hart,

overwegende dat:

• De wens om een mooi en groen plein te creëren -dat uitnodigt tot leven, bewegen, ontmoeten en spelen- breed
gedragen is;

• Een doorsnijding van dit plein door een stukje van de Kleine Drift hierbij niet wenselijk is en dat daarom een ‘knip’ in
de Kleine Drift een begrijpelijke ingreep is.

voorts overwegende dat:
• Deze inkorting van de Kleine Drift impact heeft op de verkeersafwikkeling in de wijk;
• De herinrichting van het gebied ruimte biedt om te overwegen om voor autoverkeer een verbinding linksaf lngs het

plein te leggen;
• Deze optie en wat dit betekent voor de verkeersafwikkeling niet onderzocht en afgewogen is;
• Dit wel wenselijk zou zijn als onderdeel van de afwegingen die voorafgaan aan de Structuurvisie.

besluit:

• Het Raadsbesluit als volgt te amenderen:

De raad van de gemeente Hilversum,
gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders betreffende Varianten Bruisend Hart d.d.
31 augustus 2021 met kenmerk,

BESLUIT:

• Het schetsontwerp en de zoekgebieden van Variant Groen Plein te verwerken in een structuurvisie voor Bruisend Hart;
• Hierbij de wenselijkheid te onderzoeken van een optie voor outoverkeer linksaf, bijvoorbeeld langs de zuidkant van het

plein (zoals een verbinding Lorenseweg-Zuiderweg hieronder indicatief op een kaartje weergegeven);
• De uitkomst van dit onderzoek en de afwegin gen om een dergelijke verbinding al dan niet op te nemen voor vaststelling

von de structuurvisie voor te leggen aan de road.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 6 oktober 2021,

En gaat over tot de orde van de dag,

Haitske van de Linde Michiel Eerenberg Henk Blok
VVD Hilversum Hart voor Hilversum Hilversums Belang

Bijlage: Indicotief kaartje van mogelijke verkeersafwikkeling lôngs het plein
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